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Samenvatting en actielijst overleg Corona Opt-in

Datum 20 oktober 2020

Tijd 8.00-8:40 uur
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Afwezig

Terugblik op AO Commissie VWS 8 oktober

* Geen opmerkingen.

Vooruitblik op AO Commissie VWS 18 november 2020

» De PA's van een aantal koepels zijn al bezig om de brief voor te bereiden. Daartoe hebben ze

ook al met een aantal leden van de Taskforce gesproken.

vraagt vanuit welke partijen de brief gestuurd wordt. Dit zal vanuit alle betrokken koepels

zijn.

Status AMvB

* De concept-AMVB is ter advisering, onder andere, voorgelegd aan de AP. De AP heeft hierover

vorige week met VWS gesproken. De concepttekst van de AMvB is voor ons nog niet

beschikbaar.

o [IEEEEmeldde naar aanleiding van het overleg tussen VWS en de AP het volgende:

"Afgelopen maandag spraken de[NIC uratieve Zorg en de[IEEEan de AP,

elkaar. Een medewerker van de AP en[ s12¢ 3 ikzelf
sloten ook aan.

Het was een goed gesprek. De AP leek nut en noodzaak van de AMvB te begrijpen, en dacht ook

mee, niet alleen over de AMvB, maar ook over de duurzame oplossing. Het kwam op mij over alsof
ze begrijpen hoe belangrijk inzage in medische gegevens op de HAP/SEH is, en dus ook dat het

belangrijk is dat dit geregeld wordt. Ze leken ook open te staan voor het idee dat hier misschien

wetgeving voor aangepast moet worden. Dat is belangrijk, want welke wetswijziging dan ook zou

ook voor advies langs de AP moeten, en als zij als privacybewakers een positiefadvies geven, helpt
dat het proces enorm.”

Resultaat quick-scan fase 2:juridisch overleg 14 oktober

* Het was een waardevolle vervolgdiscussie over andere mogelijkheden dan toestemming bij de

huisarts; onder andere via Mitz. De randvoorwaarden waren vitgebreid op een rij gezet. Hoewel

de discussie hoopvol stemde, moeten de details en waarborgen nog goed uvitgezocht worden.

Bijvoorbeeld het feit dat het eerste contact met de HAP vaak telefonisch plaatsvindt, en hoe de



identificatie dan plaatsvindt. Er is ook gesproken over het beperken van de toestemming tot 24

uur, wat wel technische gevolgen heeft.

[EEE stuurt vrijdag het verslag naar de Taskforce. [EI vraagt om niet alleen de conclusies

maar ook de overwegingen hierin op te nemen.

Vervolgacties zijn: het verslag bespreken in de Taskforce, bekijken wat er binnen de scope van

de Taskforce valt, het uitwerken van de waarborgen, bekijken wat de mogelijkheden zijn buiten

Mitz, en het in eenvoudige taal laten beschrijven van de conclusies door een persoon die nog

niet eerder betrokken is geweest.

Vervolgsubsidieaanvraag VZVZ

De subsidieaanvraag voor het vervolg van fase 2 is ingediend. Het plan is herschreven van

veronderstelde toestemming naar toestemming op moment van behandelen, en er is een

verbeterde inschatting gemaakt van de kosten voor het aanpassen van de systemen.

Fase 2 loopt volgens de aanvraag tot half 2021. Als opdrachtgever staat de Taskforce genoemd.

BES stuurt de subsidieaanvraag ter informatie door aan de Taskforce.

Na het ontvangen van de subsidieaanvraag en het verslag van dejuridische bijeenkomst op 14

oktober, kunnen we het vervolg bepalen.

SEH

Het aantal aansluitingen stijgt beperkt. Corona-patiénten komen vaak op andere manieren

binnen dan via de SEH, zoals met een verwijzing vanuit de huisarts en/of komen zij direct op de IC

binnen.

Er zijn grote verschillen tussen ziekenhuizen in het aantal opvragingen. De

gebruiksvriendelijkheid zou in orde moeten zijn. Onbekendheid kan een rol spelen, daarom is de

mogelijkheid weer even genoemd bij de CIO’s en de ICT managers.

informeert bijEECnaar de stand van zaken.

Overig

De brief waarin de leveranciers worden geinformeerd over de voorlopige verlenging van de

corona opt-in, heeft geleid tot opluchting bij de leveranciers.

Het aantal opvragingen blijft stabiel. Het aantal aansluitingen fluctueert wat rond elk kwartaal.

Het aantal interacties op volgjezorg.nl blijft stabiel laag. Vanaf deze week is zichtbaar of een

toestemming om een reguliere toestemming of corona opt-in gaat.

Over 2 weken vindt het volgende overleg van de Taskforce plaats.

Actielijst

Actiepunt Wie Wanneer

[512 im om ook overwegingen in het verslag van de 22 oktober

juridische bijeenkomst op te nemen

Subsidieaanvraag ter informatie doorsturen aan Taskforce 5.1.2e

Informeren naar stavaza op SEH bij[EEE~~ |
Uitnodiging versturen volgende bijeenkomst (3 november)
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